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Activiteitenin De Dreef

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 21 mei.
Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je dan-
sen op muziek gedraaid door DJ Peter.
Pasje verplicht. Entree: € 1,00 inclusief
één consumptie en vol is vol. Heb je
nog geen pasje? Neem dan een pasfoto
en € 1,00 extra mee zodat wij er een
voor jou kunnen maken.

Rollerdisco voor de jeugd op vrijdag
14 mei op het evenementenplein voor
De Dreef. Tussen 19.00 en 21.00 uur
kun je weer lekker skaten op vlotte
muziek gedraaid door DJ Eric. Er staan
natuurlijk ook weer een aantal skate
toestellen voor jong en oud. Pols-, elle-
boog- en kniebescherming is verplicht
en de entree is gratis.
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Opening Maasakkerspad 

Op een zonnige zaterdagochtend onder muzikale begeleiding van
Sizamo uit Zesgehuchten werd het Maasakkerspad geopend. ‘t Goor
heeft eindelijk de lang gewenste stoep. Reden voor een feestelijke ope-
ning. Een feestelijke sfeer, leuke muziek, toespraken, koffie met cake,
wat wil je nog meer als wijkbewoner. Wethouder Maasakkers mocht de
nieuwe stoep openen die heel toepasselijk het Maasakkerspad werd
genoemd. Lees de toespraak van Leo Le Large , voorzitter belangenver-
eniging ‘t Goor op www.wijkbladcoevering.nl.

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Aandacht voor opening website
Een hoop mensen huren een woning
via SWS, daar is niks verkeerd mee.
Als huurdersvertegenwoordiger van de
Livingstonestraat, Carpinistraat en de
Admiraal Byrdstraat laagbouw was ik
van mening dat er wel eens een websi-
te kon komen voor de huurders Ik ben
in overleg gegaan met andere huurder-
vertegenwoordigers en die vonden het
een prima idee.
Een website bouw je niet zomaar. Er
moeten ook zinvolle dingen op komen
te staan. Daar hebben we onze gedach-
ten over laten gaan en we zijn van
mening dat er zoveel mogelijk op staat
wat voor een huurder interessant is. Er
komen zaken aanbod als huurverho-
ging en alles wat met woningen te

maken heeft. Ook heeft de politie een
stukje geschreven waarin je op verschil-
lende fronten voorgelicht word. Er
komen de komende maanden nog stuk-
ken naar voren en als u denkt dat is mis-
schien wat voor deze website, stuur dan
een briefje naar de webmaster. Een e-
mail is ook mogelijk. Kijkt u dan even op
de website www.huurdersbelang-gel-
drop-mierlo.nl

Alvast bedankt voor het bezoek aan de
website. ■

Webmaster 
Huurdersbelang-Geldrop-Mierlo
Livingstonestraat 71
5665HJ Geldrop

Martin bedankt
Ruim 4 jaar heeft Martin de Bruijne
ons Wijkblad gecorrigeerd. Het afge-
lopen Wijkblad is het laatste blad
geweest dat door zijn ervaren han-
den is gegaan. Martin, bedankt voor
je inzet. ■
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Cafetaria “De Coevering”
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen
Droog winkelen in ons overdekt winkelcentrum



Op 26 april 2004 bestaat het Sport
Medisch Centrum tien jaar.

Al jaren loop ik er. Ik heb in 1998 een
zwaar ongeval gekregen waar ik maar
niet inhoudelijk op in ga. Maar ik weet
wel, dat het niet meevalt om ergens van
terug te komen. Ik kwam in het Sport
Medisch Centrum na een verwijzing van
mijn neuro-psycholoog, deze was en is
nog steeds van mening dat sporten

goed is na een operatie of ongeval. Zo
kwam ik in januari 2000 terecht in het
Sport Medisch Centrum. Ik was er bin-
nen, maar wilde er ook gelijk weer weg.
Na veel moeite en kundigheid van deze
mensen en mijn eigen wil, ben ik nu
zover gekomen dat ik er nu ben.

De organisatie
In 1994 is het Medisch Trainings-
centrum Geldrop (MTG) ontstaan door

een samenwerking tussen het St. Anna-
ziekenhuis en High Five Health Promo-
tion. Het belangrijkste doel was revali-
datie te bieden aan patiënten met
orthopedische letsels die hun fysio-
therapie al hadden afgerond, maar nog
steeds niet optimaal konden functione-
ren. Sinds 2000 is het Medisch Trainings-
centrum verzelfstandigd. Tegenwoordig
behandelt het centrum patiënten met
sportblessures en aan werk gerelateerde
blessures.

Er komen veel verschillende patiënten
naar het MTG. De meest voorkomende
aandoeningen zijn: whiplash, ACL-rup-
tura, lage rugpijn en hart- en vaatziek-
ten. Ook is er zes keer per week een
sport- of ontspanningsactiviteit voor psy-
chiatrische patiënten. Verder kan het
personeel van de St. Anna Zorggroep
trainen in het MTG om de conditie op
peil te houden. Via de bekendheid van
het St. Anna ziekenhuis die patiënten
doorverwees naar dit centrum, werd
het tijd om uit te breiden voor mensen
met andere aandoeningen. Zo werden
ook de gewone mensen welkom gehe-
ten. Mensen die wat hadden opgelo-
pen, geopereerd waren, of nog geope-
reerd moesten. Alle soorten patiënten
komen we er tegen, van hartpatiënten
tot jonge sporters toe. Momenteel
wordt dit Sport Medisch Centrum geleid
door Walter van der Weegen en zijn
team (zie foto).
Telkens verbaasd het me weer dat er zo
aangroei is naar deze vorm van begelei-
ding en al jaren zie je dat er mensen er
beter van worden en leren met hun
handicap weer vooruit te komen. Vanaf
deze plaats wens ik het Sport Medisch
Centrum dan ook veel succes toe in de
komende jaren.
Bezoek hun website: www.medischtrai-
ningscentrum.nl ■

Cor v Dee
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Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Feest in het Sport Medisch Centrum 

Retourette bij het winkelcentrum
in de Coevering
De mogelijkheid om allerlei artikelen, die men niet in de grijze bak hoeft
te gooien maar in de containers, die staan bij het winkelcentrum, is een
groot succes. Vele winkelende mensen maken er gebruik van om de
plastic verpakkingen van frisdranken en melkproducten alsmede blik in
de daarvoor bestemde bakken te doen. 

Maar soms zijn de bakken vol. In princi-
pe komt men twee keer per dag om ze
te ledigen maar aub beste mensen op
zaterdagavond en zondag komt men
niet dus:
Spaar het op die momenten even op als
ze vol zijn en doe het maandagmiddag
in de bakken. (En het verzoek is om

geen andere artikelen in de bakken te
doen dan aangegeven.)
Het ziet er beter uit gedurende het
weekend en de omgeving heeft er geen
last van als het gaat waaien.....
Graag uw medewerking. ■

Harry Lefferts

CDA
CDA afdeling Geldrop-Mierlo

Het CDA blijft ook na de fusie opkomen
voor de belangen van jong en oud zowel in

Geldrop als in Mierlo

Neem gerust contact op met:
Frits Crooijmans te Geldrop, tel. 2856242

Bas van de Tillaar te Mierlo,
tel. 0492-664907

Secretaris;
W. Evers, Postbus 416

5660 AK Geldrop
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Horen, zien en
niet luisteren (14)
Sensatie in de tent. In een duistere nacht
besloot ik om eens flink lastig te zijn. Altijd
dat op tijd gaan slapen, als de mens dat
wil, verveelt op den duur ook. Dus ik lag
boven, achter een deur en de katten
beneden. Wat hoor ik daar? Het vrouwtje
komt thuis van een of andere prijsuitrei-
king. Normaal stuif ik dan naar de deur
met een of ander speeltje in mijn bek,
maar nu kon ik niks. Nou niks? Lekker pie-
pen achter een gesloten deur. Bikkelhard
zijn ze, die bazen, niemand kwam kijken!
O..., dacht ik dat zullen we eens afleren.
Lekker blijven piepen dan maar. Mijn sla-
pie was het zo zat en sloot me op in het
voorportaaltje boven. Nou en? Ik ben toch
slimmer, gewoon door piepen. Een brul
uit de ouderlijke slaapkamer deed me
even zwijgen. Twee uur later, inmiddels
drie uur in de vroege morgen, nog maar
eens proberen. Succes er werd iemand
wakker, “grote baas”, hij in z’n interlockie
naar beneden om de katten naar boven te
jagen. Want anders kan ik weer niet naar
beneden wegens ruzie met de katten. Die
krengen geloofden de baas natuurlijk niet
op dit vroege uur en deden er behoorlijk
lang over voor ze boven waren. Hè, hè
eindelijk mocht ik dus naar onderen. In
ochtendjas en met slippers aan kreeg ik
van de baas de riem om en wij naar bui-
ten. Stil dat het daar was, geen barst aan.
Snel maar even een plasje gedaan, zo van
zie je wel dat ik moest. Eenmaal wakker
dacht het manneke, dan nog maar even
een shaggie roken, ik ben er nou toch uit.
Een half uurtje later werd ik weer langs de
katten geloodst en kon ik weer gaan pie-
pen. Dit tot grote vreugde van mijn slapie
die toen weer wakker werd. Dus hij ging
weer even naar beneden. Een ding had ik
bereikt, zijn slaapkamer deur stond weer
open zodat ik meer ruimte had. En toen...
toen ben ik maar gaan slapen tot hij weer
boven kwam. Als dank wou ik bij hem in
bed kruipen, maar dat mocht nog steeds
niet. Dan maar op mijn hondenkussen
met m’n speeltje, lief ben ik toch hè. ■

Zar Blok

1 april Op 1 april konden hon-
den gemeten worden in De Dreef, aldus
het Wijkblad van maart j.l. Vergeten was
de vaste bemanning van De Dreef in te
lichten. Via dit veel gelezen blad was men
er toch een beetje op voorbereid. Een
half zakje hondenbrokken stond klaar
voor alle beestjes die met hun baasje
mee gesleurd zouden worden. Gelukkig
werd het niet toppie druk. Toch trapten
sommigen in deze 1 april grap. De leukste
reactie was een pluche hond in een tas.

Een stille getuige 



A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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Boekenbeurs 14 maart 2004 

Vasco da Gama zag het levenslicht
in 1469 in de Portugese plaats
Sines. Na als jongeman alles te
hebben geleerd over sterrenkunde
en de scheepvaart, werd hij in
1492 zeeofficier.

Vijf jaar later was hij voor het eerst lei-
der van een expeditie in naam van
Portugal. Die reis die zo’n twee jaar
duurde, zou hem uiteindelijk naar India
voeren. Voor een groot deel was de
route al bekend. Dat kwam doordat
Bartolomeus Diaz in 1488 al rond de
zuidelijkste punt van Afrika had gevaren
na in een storm terecht te zijn gekomen.

Vasco da Gama voer voorbij de
Stormkaap. Zo werd aanvankelijk het
zuidelijkste puntje van Afrika genoemd.
Hier was het namelijk vaak erg slecht
weer. Later werd dit op bevel van de

Portugese koning Kaap de Goede Hoop
genoemd als gevolg van de reis van
Vasco da Gama. Deze voer veilig langs
de oostkust van Afrika naar de plaats
Calicut in India. Vasco da Gama was zo
de eerste die de route naar India afleg-
de en in kaart bracht. Vandaar zijn ver-
dienste voor de geschiedenis.
In 1524, toen India inmiddels een
Portugese kolonie was, werd Vasco da
Gama daar opnieuw naar  uitgezonden
om de corruptie te bestrijden. Hij zou
nooit meer huiswaarts keren, want
enkele maanden na aankomst stierf hij
aan een ons onbekend gebleven ziekte.
■

De boekenbeurs werd gehouden in De
Dreef voor de kinderen van een tehuis
in Haïti. 
Toen ‘s morgens om 10 uur de deuren
open gingen, was er een stormloop.
Naderhand werd het wat rustiger. Als

fotograaf heb ik aardig wat foto’s ge-
nomen. Ik moet stellen dat Martin de
Bruijne het erg goed voor elkaar heeft.
Een grote pluim hiervoor. ■

Cor v Dee

Met z’n
allen naar
het 
centrum
Ik moet het kort houden. We hebben
veel te veel kopij tegenwoordig. We krij-
gen het nauwelijks meer geplaatst. 

Ik zal u iets meegeven om even over na
te denken. Er gaan geruchten dat het
niet zo opschiet met de verbouwing van
ons winkelcentrum. Dat de gemeente
veel meer bezig is met het centrum te
verfraaien. Dat ze fraaie vertragings-
tactieken laten zien. Straks hoeft het niet
meer en mogen wij ook Boodschappen
gaan doen in dat fraaie centrum. 
U mag dan voor het parkeren een fraaie
prijs betalen en eindeloos rondrijden
voor een plaatsje. Fijn toch. Vast be-
dankt gemeente. ■

Flierefluiter

Herkomst van straatnamen Coevering: de Vasco da Gamastraat 



Raad eens welke prijs de Nederlander
gemiddeld betaalt voor een fles wijn?
In 2003 was dat € 2,73. In 2002 was
dat nog € 2,80. Dit zijn prijzen aan de
onderkant van de wijnmarkt. Alleen de
supermarktketen kan wijn tegen bo-
demprijzen leveren. Vooral de Aldi
levert goedkoop. Albert Heijn is gemid-
deld wat duurder omdat zij meer over-
headkosten hebben (winkelpresentatie,
reclame, etc). Is die wijn nog wel lekker?

Nederland is een bulkland, zegt Louis.
Wij zijn echte prijskopers. In ande-
re Europese landen, bijvoorbeeld
België, Duitsland, Frankrijk en
Italië, wordt gemiddeld meer
uitgegeven aan een fles wijn
ten behoeve van de kwaliteit.
Dat wil niet zeggen dat goed-
kope wijn niet lekker kan zijn.
Uiteindelijk kan je zeggen dat
goede wijn, die wijn is, die veel
gedronken wordt. Momenteel
zijn Zuid-Afrikaanse wijnen in dit
marktsegment erg in trek. In Neder-
land worden jaarlijks circa 300 miljoen
flessen wijn verkocht. Zestien procent
daarvan is Zuid-Afrikaanse wijn. Eén op
de drie komt van de Aldi. Vooral Kaapse
Pracht is veel verkocht.

Toch mag je rustig stellen dat een wijn
van € 2,50 ook smaakt naar een wijn
van € 2,50.  Een wijn uit bijvoorbeeld
de hoge categorie tussen de € 10,00 en
€ 20,00 is complexer van smaak, langer
houdbaar, heeft een betere afdronk,
een rijkere geur en, ook niet onbelang-
rijk, heeft minder of geen nawerking.
Kortom, het is dan meer genieten.
Weet wel dat je voor een wijn boven de
€ 50,00 per fles niet meer voor de kwa-
liteit betaalt, maar vooral voor de naam
en het etiket. Voor een wijn, ook uit
deze laatste categorie, liggen de pro-
ductiekosten meestal niet hoger dan
€ 7,00 per fles.

Slechte wijnjaren heb je eigenlijk niet
meer. De laatste 10-20 jaar zijn de pro-
ductieprocessen enorm geëvolueerd.
De huidige computergestuurde proces-

sen kunnen wat in de natuur mislukt is
weer repareren. Te veel vocht wordt er-
uit gehaald, met specifieke gistcellen
wordt de smaak bijgestuurd, met toe-
voegingen en temperatuursregelingen
wordt het rijpingsproces beïnvloed
enzovoorts. Onderscheid tussen goede
en minder goede wijn wordt dan ook
niet meer voornamelijk door het pro-
ductieproces bepaald, maar door de
wijngaard. Goede wijn wordt in de
wijngaard zelf gemaakt, zegt Louis.

Biologische wijnen zijn vaak beter
(geconcentreerder) van smaak.

Maar ook hier kun je zeggen dat
er meer of minder getalenteer-
de boeren zijn. De biologische
trend zie je vooral in de
Europese wijnbouw.

Het geheim om wijn het best
tot zijn recht te laten komen is

de juiste combinatie met een
spijs. Bij een strak gerecht, een

gerecht waar je mond wat strakker
van gaat staan, zoals kappertjes of gei-

tenkaas, neem je het best een Franse
Riesling of een Duitse Elsace. Zalm daar-
entegen is een vetter gerecht en daar
past dan ook een iets vettige wijn bij,
zoals een Chardonnay. De smaak van
zout en de stroeve smaak van tannine
(tannine is een stof in de wijn) vecht
met elkaar. Bij oude kaas of schim-
melkaas kun je dus het beste
een tanninearme wijn drinken,
zoals een jonge Bordeaux.
Smaak en combinaties van
smaak zijn te leren. Iedereen
kan leren in welke mate iets
bijvoorbeeld zuur, zout of bit-
ter is, mits je voldoende talent
hebt om het er uit te halen. Dit
zijn objectieve gegevens. De
smaakbeleving is echter subjectief.
Een goede kok is iemand die perfect
smaken kan combineren en de ingre-
diënten tot hun recht kan laten komen.
Dan is het genot het hoogst. Zo is het
ook met wijn/spijs combinaties. 
Wilt u wat praktische adviezen over wijn/
spijs combinaties kijk dan eens via inter-
net op www.lekkerwijntje.nl.

Helaas zie je vaak dat bij een eetgele-
genheid de wijninkoper (sommelier)
onafhankelijk werkt van de kok. Ook bij
de duurdere gelegenheden. Een kans
op een goede afstemming tussen wijn
en gerecht is dan ook minder groot.
Wat ik graag zou willen zien, is dat de
mogelijkheid geboden zou worden om
als klant eerst de wijn uit te kiezen,
waarna de kok het juiste gerecht erbij
gaat serveren, zegt Louis Janssen. Ik
heb in Nederland nog geen gelegen-
heid gezien die zich aan dit concept wil
wagen. Nu we het toch over eetgele-
genheden hebben, onafhankelijk infor-
matie over restaurants in Nederland
vindt je op www.iens.nl.

Louis Janssen is redacteur bij het wijn-
blad “Proefschrift”, wat is gericht op de
professional en de geïnteresseerde con-
sument (www.thewinesite.nl). Daarnaast
geeft Louis zelf ook diverse wijncursus-
sen op verschillende niveaus. Het be-
treft een basiscursus waarin je leert
wijnproeven, informatie krijgt over de
klassieke Europese wijngebieden, maar
ook de nieuwe wijnlanden als Zuid-
Afrika en Oostenrijk. Over druivenras-
sen, wijn/spijs combinaties, etiketten
lezen. Je kunt maar liefst vijfenveertig
wijnen proeven, waaronder ook wijnen
uit de hogere klasse. De cursus bestaat
uit vier avonden, kost € 125,00 en start
op 22 april.
Verder start Louis in het najaar een ver-
volgcursus. Hier wordt dieper ingegaan
op de stof zoals bepaalde wijngebieden
met hun specifieke omstandigheden.
Meer over de verschillende wijnhuizen
en druivenrassen.Ook het proeven is
weer van de partij. De vervolgcursus
duurt zes avonden en kost € 140,00. 
De cursus smaakstijlen omvat drie avon-
den en gaat vooral over de combinaties
van verschillende wijnen en gerechten.

Als extatische afronding bestaat de
laatste avond uit een viergangen
diner met natuurlijk weer heer-
lijke wijnen. Naar zijn zeggen
zijn de reacties over deze laat-
ste avond altijd enorm enthou-
siast. De cursussen worden
gegeven in De Collse Hoeve in
Nuenen. Voor aanmeldingen

of nadere informatie kun je bel-
len naar Louis Janssen op 040-

2060417.

“Wat maakt wijn nu zo lekker?” We heb-
ben het al gehad over de kwaliteit en de
juiste wijn/spijs combinaties. Maar wat
misschien nog wel het belangrijkste is, is
de sfeer waarin je het drinkt, zegt Louis.
De entourage, de vrienden, de ge-
spreksonderwerpen, de persoonlijke
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Wat is goede wijn 
Hoewel in Nederland de nodige wijn gedronken wordt, is ons land geen
echt land van wijngenieters. Wijn mag voor de gemiddelde Nederlandse
wijndrinker niet te duur zijn (lees: goedkoop) en wordt vooral als afslui-
ter van de avond gezien. Niet iets waar je geregeld lekker van geniet
vooraf of bij het eten. Toch zijn er ook fijnzinnige geesten onder ons die
wijn bijzonder kunnen waarderen en er zelfs hun beroep van hebben
gemaakt. Vinoloog Louis Jansen vertelt een aantal interessante dingen
over wijn, over de cursussen die hij geeft en als afsluiter een prijsbe-
wuste maar heerlijke wijntip.



warmte. Dat moet je zeker niet verge-
ten.

Als laatste een praktische tip.Welke wijn
zou ik bij een feestje het best kunnen
schenken? En nou ben ik even niet
die gourmet, maar die prijsbewuste
Hollander die ook nog kwaliteit wil. Hij
raadt het volgende aan:
Als rode wijn is een Siciliaanse wijn bui-
tengewoon lekker. Kijk op het etiket
of de wijn is gemaakt van de druif
Negroamaro of de druif Nero d’Avola en
het opschrift “J.G.T. Puglia/Sicilia” (uit de
streek Puglia). Voor een witte wijn is een
Zuid-Afrikaanse wijn aan te bevelen van
de druif “steen”. Of de Italiaanse wijn
“Macrina” Verdicchio dei Castelli di Jesi
Classico - Garofoli, een volle droge witte
wijn. Droge wijn wint aan populariteit.
Dit alles is gewoon bij de supermarkt te
krijgen voor maximaal € 5 per fles. ■

Elwin Nieuwenhuis

jeugdrubriek
Merijn van Wanroij,
13 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

Skaten
Het seizoen is weer begonnen. Na een
half jaar niet echt fanatiek te hebben
geskate, gaat het rolhockey weer van
start. Hoewel het elke keer regent of er
iets anders tussen komt als ik ernaar toe
wil gaan, vind ik het nog steeds leuk.
Ook het skaten bij De Dreef begint
weer. Dat vind ik ook wel leuk ondanks
dat ik me toch wel een beetje te oud
voel. De laatste keer dat ik was skaten
waren er ook geen toestellen en dat
was wel jammer. Gelukkig is er 14 mei
weer een skeeleravond bij De Dreef en
hopelijk regent het dan niet. Toen had-
den we maar een stunt gemaakt van
pionnen. Ook hadden wij ons eigen
schansje meegenomen en dat vond
iedereen wel leuk. Ik hoop dat ik snel
weer een keertje kan gaan rolhockeyen
en dat ik het nog niet verleerd ben.
Anders ga ik maar gewoon mountainbi-
ken met een paar vrienden, want ja, je
gaat toch ook niet heel april binnenzit-
ten. Hoewel ik dat ook soms nogal leuk
vind. En als het dan toch regent kan je
altijd nog naar het rollerskatecenter
Eindhoven gaan, want dat is overdekt.
Wel jammer dat je dan weer naar
Eindhoven toe moet rijden. ■

Merijn van Wanroij
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Je komt nog
eens wat tegen 
U weet zo langzaam voor onze passie
voor zwerfvuil. In een mooi groen bos
valt elke witte plastic zak of bierblikje
nou eenmaal op. Of je wilt of niet.
Maar je kijkt toch verbaasd op als je
zomaar plompverloren tegen een voet-
bal aanloopt. Midden in de natuur. En
niet zo maar een voetbal. Maar eentje
met handtekeningen van het Neder-
ands elftal. Of ze zijn echt of iemand
heeft veel moeite gestoken in het ver-
valsen van die handtekeningen. Elke
handtekening heeft zijn eigen hand-
schrift namelijk. Bekende namen zoals
Van Nistelrooij, De Boer, Cocu, Overmars,
Makaaij, Kluivert, Davids, Melchiot, Van
Hooijdonk en zelfs eentje van Ruud
Krol. Daarom ziet de bal er nog zo goed
uit. Er is nauwelijks mee gespeeld. ■

Vrijwilligers
Vrijwilliger zijn: 
Is vrijwillig 
Maar niet vrijblijvend 
Is verbonden 
Maar niet gebonden 
Is onbetaalbaar  
Maar niet te koop 
Is positief denken 
Is positief doen 
Met als enig doel 
Voor de ander en jezelf 
Een goed gevoel 

Om vrijwilliger te zijn hoef je over geen
bijzondere gave te beschikken. Iedereen
kan vrijwilliger worden, elke hulp is
waardevol, ook het uwe! Het tijdstip en
de duur van je hulp bepaal je zelf. Het
is dankbaar werk.Vrijwilligers ervaren
hoe fijn het is, dat hun hulp nodig is en
gewaardeerd word.”Blij je te zien”, geldt
voor zowel vrijwilliger als cliënt. Voor
velen een zinvolle, plezierige vrijetijds-
besteding die voldoening geeft. Heeft u
ook tijd over en lijkt het u ook leuk om
vrijwilligers werk te doen? Schroom niet
en kom is een kijkje nemen bij Wijk-
centrum “‘De Dreef”. 

Er is altijd wel iets te doen, serveren op
de donderdagavond tijdens het kienen,
achter de bar, jeugd activiteiten, hel-
pende hand tijdens de carnavalsdagen.
Er is vast wel iets voor u bij. Ik doe het
al jaren met veel plezier. ■

Lies Reijns
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gebied tussen de flats aan de Akert en
het NH-Hotel. Er zal een vertegenwoor-
diging van het Wijkoverleg bij aanwezig
zijn.

De revitalisering van het Winkelcentrum
blijft een taai onderwerp! Volgens diver-
se bronnen zouden de herziene teke-
ningen klaar zijn. Er zit maar weinig
schot in. Voor de winkeliers is het een
bijna onmogelijke zaak om rendabel te
blijven werken. De ontstane leegstand
in de diverse panden wordt niet inge-
vuld als niet snel een definitief plan
wordt uitgevoerd.

Over de Oosttangent hebben we allen
de afgelopen weken diverse artikelen in
de krant kunnen lezen. Er zijn nogal
wat suggesties en alternatieve trajecten
ter sprake geweest. Wij houden een vin-
ger aan de pols zodanig dat er geen
nieuwe weg achter de Coevering en
langs de A67 naar het Bogardeind
wordt aangelegd. Ook de verkeersvei-
ligheid in de Coevering zelf blijft steeds
weer terugkomen op de agenda. De
gemeente wil blijkbaar veel drempels
aanleggen, terwijl er een alternatief is
door op sommige plaatsen een “slinger-
tje” i.p.v. een drempel aan te leggen.

Tijdens de rondvraag werden nog enke-
le actuele onderwerpen besproken zo-
als; het warrige hondenbeleid (de door
de gemeente geplaatste paaltjes is een
grote flop!).  De leden van het Wijkover-
leg waren overigens wel benieuwd naar
het aantal hondenbezitters welke op
donderdag 1 april in De Dreef hun hond
hebben laten opmeten !!!

Aansluitend aan de reguliere verga-
dering werd het Wijkoverleg vereerd
met een bezoek van de heren Van
Brunschot en Gruijters, die een belan-
genvereniging willen gaan formeren
voor het gebied wat omschreven kan
worden als Coevering-Noord/West en -
Noord/Oost. Omvattende de Laan der
vier Heemskinderen. De Terrasflats
Reinoutlaan tot aan de Goorstraat, Jan
Carstenszweg tot aan de Carpinistraat
(hoog- en laagbouw).
Voor de grote vakantie hoopt men een
bestuur te kunnen vormen om te ko-
men tot een Huurderstichting met als
doel de belangen te behartigen ten be-
hoeve va de huurders bij SWS/Coeve-
ring. Men wil ook meedenken voor een
optimaal woon-/leefgenot en de Coeve-
ring zichtbaar maken. Zij worden ook
voor de komende vergaderingen van
het Wijkoverleg uitgenodigd. ■

G. de Bruijn, Notulist

Wijkoverleg Coevering 2000
Deze tweede bijeenkomst dit jaar
had zoals steeds, een volle agenda
met zestien punten. Alle actuele
zaken welke van belang zijn in de
Coevering kwamen aan bod.

De geluidsoverlast van de A67 is mo-
menteel zeer actueel. Nu is er weer
een brief uitgegaan aan de Commissie
Ruimtelijke Ontwikkeling. Op woens-
dag 26 mei is er een commissievergade-
ring in het gemeentehuis, alwaar dit
item zeker zal worden besproken.
Ook is er een brief ontvangen van
Verkeer en Waterstaat waarin men ons
mededeelt, dat de drukte op de A67
naar aanleiding van tellingen in 2003 in
vergelijking met 2002 niet zou zijn toe-
genomen. Volgens het Eindhovens
Dagblad zou Genoenhuis een geluids-
scherm krijgen. De redactie had deze
informatie van de gemeente gekregen.
Het Wijkoverleg zal contact opnemen
met het Eindhovens Dagblad

In een brief van de gemeente (als ant-
woord op onze brief inzake de ingekor-
te busroutes) wordt medegedeeld dat
onder andere 65-plussers met een spe-

ciale kaart in een taxibus in de regio
kunnen reizen voor “een paar dubbel-
tjes” (Overgenomen van Mierlo!!). Hier
komt nog een speciale brochure over
uit. Het Wijkoverleg zou overigens ook
graag zien dat het NS-station klantvrien-
delijker zou worden gemaakt door mid-
del van een behoorlijke wachtruimte en
zo mogelijk toch een busstop.

Op 15 april heeft HCC een bijeenkomst
over Buurtpreventie met de heer Adrie
Matheussen. Deze wil alle buurtpreventie-
projecten apart bij hem ontvangen, om-
dat anders de groepen te groot worden.

De feestelijke opening op zaterdag 27
maart van het Maasakkerspad, was niet
alleen bedoelt om verheugd te zijn over
dit stukje bestrating wat al zo lang op
de planning stond. Meer nog was het
een mooie gelegenheid om de gemeen-
te eens te bedanken hetgeen men in
het algemeen Groenplan met name in
de wijk ‘t Goor reeds heeft gerealiseerd.
Natuurlijk werden er nog vlug wat ande-
re actuele zaken aangekaart!! Op woens-
dag. 7 april zal er ‘s morgens een Boom-
feestdag worden gehouden in het
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Flexibele en persoonlijke kinderopvang op
maat, sleutelwoorden in de gastouderopvang
Gastouders vangen één of meerdere kinderen op in de leeftijd van 0-13
jaar in eigen huis of in het huis van de kinderen. Opvangtijden en
dagen mogen variëren, heel flexibel dus en als het kind een keertje ziek
is staat de deur vaak gewoon open. De huiselijke omgeving, het spelen
met een ander gastkind en gezellig samen naar de markt, garanderen
het persoonlijke aspect. Daarom geldt voor iedereen.... 

Gastouderopvang: je voelt je d’r thuis

Bent u op zoek naar kinderopvang voor
uw kind, thuis of in de buurt?
Stichting Kinderopvang Humanitas is
één van de grootste kinderopvangorga-
nisaties in Nederland en verzorgt op
professionele en enthousiaste wijze kin-
deropvang op maat. In Eindhoven en
omgeving regelen wij al jarenlang gast-
ouderopvang. Ook in Geldrop! Onze
gastouders zijn zorgvuldig geselecteerd,
krijgen cursussen en kennismakingsbij-
eenkomsten aangeboden en kunnen
een “verklaring omtrent gedrag” over-
leggen. Het gastouderbureau draagt
zorg voor deskundige begeleiding en
een schriftelijke overeenkomst tussen
vraag-en gastouders. Alles bij elkaar een
goede waarborg voor veilige en ver-
trouwde opvang van uw kind!

Wilt u als gastouder of gastouder
aan huis werken?
Het gastouderbureau bemiddelt en be-
geleidt en geeft een adviserend steuntje
in de rug op bijvoorbeeld financieel
gebied of door middel van cursussen en
thema-avonden. Elke gastouder ont-
vangt ieder kwartaal de nieuwsbrief
“De gastvrij” met wetenswaardigheden,
tips en actuele zaken uit de gastouder-
opvang. Daarnaast ontvangt elke gast-
ouder die gastkindjes opvangt een aan-
trekkelijke voordeelkaart. Onze gastou-
ders zijn enthousiaste en ervaren men-
sen die vaak de zorg voor hun eigen
kinderen combineren met de opvang
voor anderen. De voordelen en de vrij-
heid van het “thuis werken” een speel-
kameraadje voor de eigen kinderen of

Ingezonden stuk

heimwee naar de babytijd zijn een
greep uit de lijst van redenen waarom
iemand besluit om gastouder te worden.
Voor informatie of een vrijblijvend per-
soonlijk gesprek kunt u zich wenden tot:
Gastouderbureau Eindhoven tel: 040-
2121080 of kijken op www.humanitas-
kov.nl ■

V��r

30 km zones

in de Coeveriing

Tegen

Oostelijke rondweg

langs de Coeveriing
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De Coevering als proefterrein van hondenbeleid 

De proef Hondenbeleid Coevering
De gemeente is de proef “Hondenbeleid
Coevering” in september van het vorig
jaar niet zomaar begonnen. Eerst heeft
er overleg plaatsgevonden met verte-
genwoordigers van de wijkvereniging
van de Coevering. Zij hebben invloed
gehad op de bepaling van de locaties
waar de honden uitgelaten kunnen
worden. Om de inwoners van de
Coevering hierover te informeren is
huis-aan-huis een brief en een folder
verspreid. Wat stond daar zoal in?

In het kader van de proef “Honden-
beleid” is in de wijk door middel van
paaltjes met bordjes van verschillende
kleuren aangegeven waar de honden-
uitlaatroutes, hondenuitlaatstroken en
de verbodsgebieden zijn. De honden-
uitlaatroutes worden aangegeven met
paaltjes die een groen bordje hebben.
Hier mogen de honden loslopen en
hun uitwerpselen hoeven niet opge-
ruimd te worden. Dit geldt ook voor de
hondenuitlaatstroken die aan de blau-
we bordjes te herkennen zijn. Op deze
plaatsen moeten de honden wel aange-
lijnd zijn. Er zijn echter ook locaties in
de wijk vastgesteld waar de honden
helemaal niet uitgelaten mogen wor-
den. Dit zijn de verbodsgebieden die
met rode paalbordjes zijn aangegeven.
In de Coevering zijn verder plaatsen
waar geen paaltjes staan. Hier gelden
de oude regels: de honden moeten aan-
gelijnd zijn, hun uitwerpselen moeten
worden opgeruimd en speelplaatsen
zijn verboden gebied.
Wie gaat die hondendrollen opruimen
en wanneer? De uitlaatstroken, de zgn.
blauwe routes die binnen de bebou-
wing liggen, worden wekelijks vrijge-
maakt van hondenpoep. Hiertoe zijn de
Ergon-Bedrijven ingeschakeld die met
behulp van een poepzuiger alles oprui-
men. De uitlaatroutes buiten de bebou-
wing worden om het half jaar van alle
poep ontdaan. 

De eerste ervaringen met het 
hondenbeleid
In de eerste weken na het begin van de
proef kwamen een groot aantal vragen

binnen, omdat er nog wat onduidelijk-
heden bestonden bij de wijkbewoners.
Het bleek dat zij nog aan de nieuwe
situatie moesten wennen. Na twee
maanden heeft er wederom overleg
plaatsgevonden tussen de gemeente en
vertegenwoordigers van de wijkvereni-
ging Coevering. Hierbij kwam naar
voren dat de meeste bewoners tevreden
zijn over het ingevoerde hondenbeleid.
Door de gemeente is geconstateerd dat
er meer hondenpoep te vinden is op
de daarvoor aangewezen locaties. Op
plaaten waar de honden niet uitgelaten
mogen worden, is minder hondenpoep
aangetroffen. Op basis van de (eerste)
ervaringen van de gemeente en verte-
genwoordigers van de wijk Coevering,
kan de proef als geslaagd worden
beschouwd. Toch zijn er nog een aantal
zaken waaraan aandacht zal worden
besteed of al is besteed onder meer
naar aanleiding van het overleg tussen
de gemeente en de wijkvereniging.

Aanpassing en verbetering van
het hondenbeleid
De gemeente heeft na opmerkingen
van bewoners van de Coevering enkele
hondenuitlaatroutes en -stroken aange-
past om het geheel wat overzichtelijker
te maken. Het was namelijk niet altijd
duidelijk waar men nu wel en waar niet
met de hond mocht komen. Bedoeld
worden de speelveldjes die niet als
speelveldje voor de kinderen dienen. De
verbodspaaltjes zijn hier soms wegge-
haald omdat deze voor onduidelijkheid
zorgden.Het is dus zo dat op plaatsen
waar geen paalbordje staat, de honden
aangelijnd mogen worden uitgelaten.
De hondenpoep dient echter wel door
de hondenbezitter te worden opge-
ruimd. Uit het overleg tussen de
gemeente en de bewoners van de
Coevering is verder naar voren geko-
men, dat de uitlaatstroken en -routes
(beter) verlicht moeten worden om de
bereikbaarheid en de veiligheid te ver-
beteren. Op langere termijn zal de
gemeente dit proberen te realiseren. Bij
bewoners van de Coevering leeft de
wens om een speelveldje voor de hon-
den waar ze los kunnen lopen en spe-

len. Gedacht wordt aan het veldje in de
MacKenzie-straat. Dit zou een geschikte
plaats kunnen zijn. Hier wordt verder
naar gekeken.

Helaas blijkt niet iedereen in te stemmen
met het hondenbeleid wat blijkt uit het
stelselmatig vernielen van paalbordjes
in het gebied van de Waleweinlaan. De
vernielde paalbordjes zijn vervangen en
verankerd in de bodem, maar helaas
worden de plaatjes daar stelselmatig
vernield. Het waarom is een raadsel!

De ervaringen met de proef Honden-
beleid Coevering zijn zo positief dat het
hondenbeleid elders in Geldrop-Mierlo
op dezelfde wijze zal plaatsvinden. Hier
is men overigens al mee begonnen.
Hopelijk kan op deze manier de ergernis
van de mensen over de hondenpoep
voor een groot gedeelte weggenomen
worden. Heeft u opmerkingen naar
aanleiding van deze bijdrage, aarzel
niet en plaats uw reactie in het gasten-
boek via www.wijkbladcoevering.nl  ■

Peter Coolen

Neem een top tien van ergernissen onder Nederlanders uit een wille-
keurig jaar. Een onderwerp dat altijd hoog scoort is hondenpoep.
De gemeente Geldrop-Mierlo startte de proef “Hondenbeleid” om dit
probleem aan te pakken. De Coevering werd het eerste proefgebied.
Hieronder volgt een beschrijving van die proef. En wat zijn de eerste
ervaringen van de gemeente met deze proef maar wat vooral voor ons
interessant is, wat vinden de wijkbewoners ervan? Wat hebben deze
ervaringen opgeleverd?

Wijkbewoners
teleurgesteld over
houding gemeente
geluidsoverlast
A67
Eind vorig jaar heeft de gemeente een
brief geschreven naar de de provincie
over de geluidsoverlast van de A67.
Hierbij is een brief vanuit de wijk toege-
voegd waarin onze standpunten uitge-
legd werden. De provincie reageerde
positief en was van mening dat een
geluidswal bespreekbaar is en dat het
onderzoek van de gemeente uit 1996
gedateerd was. Volgens de provincie
moet er een nieuw onderzoek komen
waarbij rekening moet worden gehou-
den met de verkeersdrukte tot in 2015.

Dat was positief nieuws. Helaas lijkt het
nu erop dat de gemeente dit positieve
advies van de provincie enigszins naast
zich neerlegt en de kosten als een
onoverkomende drempel ziet. In het
Eindhovens Dagblad van 27 maart staat
te lezen: “Maar de gemeente waar-
schuwt tegen een juichstemming. ‘Wij

Lees verder op pagina 12



Tegen de 100 vrijwilligers hebben op 3
april de handen uit de mouwen gesto-
ken om het zwerfvuil in de Coevering
op te ruimen. Alles bij elkaar werden
ruim vijfentwintig grote blauwe zakken
gevuld met zwerfafval. Als u weet dat er
vier á vijf grijze vuilniszakken in zo’n
blauwe zak passen dat weet u genoeg.
De wagen (met grote dubbel-asser aan-
hanger) van de gemeente zat aardig
vol. We vonden voornamelijk zwerfaf-
val. U weet wel van die blikjes, flesjes,
sigarettenverpakkingen die na gebruik
gewoon op straat worden gegooid. Bij
het parkeerterrein bij de midgetgolf-
baan vonden we sporen van drugs
gebruik. Mogelijk wordt daar gedeald.

Hierbij willen we al de mensen die mee-
gewerkt aan deze zwerfvuilopruimactie
van harte bedanken. Niet alleen vrijwil-
ligers uit de wijk maar ook de verken-
ners van de Scouting die met dertig
man aangefietst kwamen, de SP die met
een flink team kwamen en daarbij ook
nog voor de nodige versnaperingen
zorgden. De oude brandweerauto die

ze daarbij gebruikten zat regelmatig vol
met kinderen die met spanning genoten
van een ritje door de wijk. We willen
ook de politiek bedanken voor hun
hulp. Verschillende partijen waren pre-
sent. Ook willen we De Dreef bedanken
voor de gratis limonade en koffie. Als
laatste willen we SWS, Wooninc. en de
gemeente bedanken voor hun mede-
werking. 
Natuurlijk gaat er tijdens een actie als
deze ook wel iets mis. Sommige mensen
hebben vergeefs gezocht naar een
zwerfvuilopruim startpunt, maar deze
niet gevonden. Het kaartje in het wijk-
blad was niet duidelijk genoeg. Ook
waren niet alle posten duidelijk genoeg
aangeven. Hiervoor onze excuses. Ook
waren de blauwe zakken te groot en
waren er veel te weinig grijpers beschik-
baar. Inderdaad, het kan altijd nog
beter.
De wijk is weer schoon maar het is ook
aan u om het zo te houden.

Meer informatie en foto’s kunt u vinden
op www.wijkbladcoevering.nl. ■
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Marietje Kessels was een elfjarig meisje.
Zij werd in het jaar 1900 dood aange-
troffen in een kerk. Het meisje was ver-
kracht en vermoord. De dader is nooit
gevonden, maar de reconstructie wees
uit dat het ging om een bekende van
Marietje. Vanzelfsprekend veroorzaakte
deze “gruweldaad”, zoals de misdaad
destijds werd genoemd in de pers, veel
opschudding. Moeders vertelden het
verhaal van Marietje als waarschuwing
aan hun dochters. Het verhaal werd
een legende. Uit eerbetoon is met toe-
stemming van de familie het weerbaar-
heidsproject naar Marietje Kessels ge-
noemd.

Terwijl de kinderen al een paar weken
met dit project bezig zijn werden alle
ouders op school uitgenodigd om ken-
nis te komen maken met het project en
met de trainers Rob en Cecile. Als inlei-
ding werd verteld dat het project ont-
staan is in Tilburg in een samenwerking
van het GGZ en de GGD. De gemeente
heeft dit project gefinancierd zodat in
vijf klassen van start kon worden
gegaan. Voor volgend jaar moet nog
gekeken worden naar de financiering. 

Geboeid luisterden de ouders van de
leerlingen van groep 7 en 8 naar de uit-
leg van Rob en Cecile. De twaalf lessen
worden met de beide leerkrachten
goed voorbereid. De groep wordt opge-
splitst in jongens en meisjes. Rob doet
de jongens, Cecile de meisjes. Hierdoor
wordt een giechelige stemming voorko-
men en kan er specifiek ingegaan wor-
den op beide groepen. Na de introduc-
tie wordt in les twee ingegaan op “trots
zijn op jezelf”. Als je niet trots bent, wat
is er dan te verdedigen. In les drie wordt
ingegaan op het ja - nee - twijfelgevoel.
Het ja-gevoel is prettig, het nee-gevoel
niet. In de volgende lessen wordt
geleerd hoe je nee moet zeggen met je
stem en met je lichaam. De kinderen
wordt geleerd om stevig te staan, om
anderen aan te kijken en om hoorbaar
te praten. Er wordt een vierstappenplan
uitgelegd om kleine ruzies te voorko-
men. Deze vier stappen zijn:
• duidelijk zeggen wat je niet wilt;
• boos zeggen wat je niet wilt;

• waarschuwen;
• waarschuwing uitvoeren.
Bij het waarschuwen wordt de kinderen
geleerd dat ze alleen kunnen “dreigen”
met dingen die kunnen, die ze durven
en die mogen.
Bij het vragen van hulp wordt geleerd
om aan te geven:
• hoe je je voelt;
• wat het probleem is;
• hoe je geholpen wilt worden.
Ook wordt de kinderen uitgelegd wat je
kunt doen als iemand je bijvoorbeeld
vastpakt. Het blijkt dan vaak dat met
een juiste techniek je jezelf kunt losma-
ken. 

In de zevende les wordt ingegaan op
kindermishandeling. Hierbij wordt ge-
zorgd dat de les op een positieve
manier wordt afgesloten. In de achtste
les wordt door de kinderen een stevig
plankje doormidden geslagen. Iedereen
kijkt daar tegenop. Maar als het plankje
doormidden is dan krijgen de kinderen
zelfvertrouwen. Er wordt geleerd dat
dingen die eng zijn met doorzettings-
vermogen en concentratie toch lukken. 
In les negen en tien mogen de kinderen
kiezen uit een aantal onderwerpen.
Pesten, achtervolgt worden en groeps-
druk zijn een aantal mogelijke onder-
werpen. Hierna volgt in les elf een her-
haling en zijn de kinderen klaar voor
het examen. Hiervoor worden ook de
ouders uitgenodigd. Op donderdag 24
juni wordt het voor de ouders en kin-
deren van groep 7 en 8 een spannende
dag. 

Ook de leerkrachten van groep 7 en 8
waren enigszins verbaasd dat het
opsplitsten van de jongen en de meisjes
een totaal andere sfeer gaf. Er wordt
heel serieus gewerkt en er ontstaat
respect voor elkaar in de groep, was
hun reactie. Het is een prima idee om
de ouders op deze manier bij het pro-
ject te betrekken. Dat was ook de reac-
tie tijdens deze avond. Rob en Cecile
hebben hun project aan de ouders “ver-
kocht” met deze interessante avond.
Hopelijk is er ook financiële ruimte om
dit project de komende jaren te blijven
draaien. ■

Het Marietje Kessels project
Op dit moment draait op basisschool ‘t Anker het Marietje Kessels pro-
ject. Een project om de weerbaarheid van kinderen uit groep 7 en 8 te
vergroten. Hierdoor kan voorkomen worden dat ze slachtoffer worden
van machtsmisbruik of zich hieraan zelf schuldig maken. In een twaalf-
tal lessen worden de kinderen geleerd hoe je ruzies moet oplossen, wat
je tegen pesten kunt doen, wat kindermishandeling is en hoe je hulp
vraagt.
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dachten dat de provincie heel moeilijk
zou doen. Nu blijkt dat er een opening
is. Maar nu komt het volgende, min-
stens zo grote obstakel: geld’, aldus
gemeentesecretaris J. van Vlerken” 
Hetzelfde negatieve beeld werd uitge-
dragen door de gemeente tijdens een
commissievergadering Ruimtelijke Orde-
ning. Hierop heeft de wijk een reactie
geschreven. U kunt de brief van de wijk
lezen op www.wijkbladcoevering.nl  ■


